
Referat af bestyrelses møde d. 29. marts 2022  

1. Referat godkendt 

2. Ny i bestyrelsen: Velkommen til Linda Hetlund : )  

3. Hegn: På driftsmøde d. 29.marts kl.17-19 med Johnny og Niels, blev det oplyst at der er indkøbt 

hegn, magen til prøvehegn opsat i byg. 8., til de boliger der ligger ud mod parkeringspladsen, 

hvilket gør at ca. 8 boliger ikke vil få hegn.  

På det årlige Afdelingsmøde oplyste Brian Jørgensen at der var indkøbt materialer til hegn som er 

klart til opsætning og bestyrelsen aftalte møde med de involverede boliger ang. drøftelse af højde 

m. v.  

Så nu står der tilbage at udrede om det er DOMEA / Bygherre eller afdelingen der skal betale de 

manglende hegn. 

4. Bestyrelsen besluttede, enstemmigt, at hegnet bliver 130 cm højt, uden låge og opsat rundt om 

den af bygherre flisebelagte terrasse.  

5. På driftsmødet er servicecenteret kommet frem til at de huserende fluer er Klyngefluer og 

bekæmpelsen begrænser sig til insektsæbe og insektlampe, der vil blive afprøvet i lej. 2.9.1, hvor 

problemet menes at være størst p.t.  

6. Kenneth Jørgensen har lavet et Årshjul, der giver bestyrelsen overblik mht. årets div. opgaver der 

ligger, og som fremad rettet opdateres  :  )  

7. Der er købt 4 bord/bænke sæt som efter bestyrelsens beslutning bliver placeret således: 2 ved søen 

og 1 på hver side af fælleshuset. Der her taget hensyn til sol og brugerbehov. 

8. Fælleshuset kan benyttes af beboere i Holbæk Have 2-10, til aktiviteter der indbyder disse beboere 

og som kan/vil styrker fællesskabet i afdelingen. Præmissen for disse aktiviteter sker på de samme 

vilkår som ved normal udlejning af lokalet og sker via servicecenteret.  

9. Kommende møder:    kl. 19.00  

d. 19. april, 8. juni, 23. august, 20. september, 25. oktober og 22. november 

10. På kommende kursus ” Ny i bestyrelsen” d. 5. april og d. 3. maj kl. 17 -21, får bestyrelsen indsigt i 

hvilket arbejde der kan forventes af et bestyrelses medlem. Da møderne ligger kl. 17-21, vil der 

blive mulighed for en let anretning i form af kaffe og sandwich.  

11. Kenneth Jørgensen og Hanne Hammerum, deltager i Repræsentantskabsmøde d. 30.marts 2022 

12. EVT. Regler for udlejning af fælleslokalet, især rygning, blev debatteret. Så der skal tages hensyn til 

omkring boende beboere, hvis / når gæster er ude for at ryge og disse skal selv afskaffe div. affald 

på forsvarlig måde.  

 

  

På bestyrelsens vegne  

Hanne Hammerum 

 

    

 


